
 
  
 

Aan het college van Burgemeester en Wethouders  

van Zwolle  

 

Betreft: vragen ex artikel 45 over Overlast Milligerplas 

 
 
Zwolle, 12 juni 2018 

 

Geacht college,  

 

Van inwoners rondom de Milligerplas heeft Swollwacht signalen ontvangen over (jaarlijks terugkerende) 

overlast. Het is fijn dat onze inwoners gebruik kunnen maken van de plas, maar hierbij moet iedereen 

zich ook veilig kunnen voelen en dit moet niet tot overlast leiden. Er is echter sprake van de volgende 

overlast: 

 
• Veel en snel scooter verkeer bij de plas  

• Veel loslopende honden  

• hondenpoep  

• luidruchtige feestjes laat in de avond/nacht 

• Vernielingen aan bomen en struiken voor vuurkorven  

• rondslingerende glazen drankflessen  

 

De overlast helpt niet mee aan het woon- en recreatiegenot en de veiligheid bij de plas. Dat brengt de 

fractie van Swollwacht tot de volgende vragen: 

 
1. Herkent het college de signalen die de inwoners schetsen?  

2. Is bij het college bekend hoeveel meldingen er bij de gemeente en politie binnenkomen over 

Milligerplas?  

3. Krijgt de Gemeente meldingen binnen vanuit diensten als de ROVA als het gaat om (glas)afval, 

hondenpoep en vernielingen aan bomen/struiken bij Milligerplas? 

4. Krijgt de politie de signalen mee, die door de inwoners geschetst worden? Zo ja, wat wordt er 

momenteel gedaan om de regels rondom Milligerplas te handhaven? 

5. Is het college het met Swollwacht eens, dat handhaving belangrijk is om Milligerplas voor ieder 

een prettige plek te houden? 

6. Is het college er toebereid om de overlast (structureel) aan te pakken, om beleving en veiligheid 

bij en rondom de Milligerplas te verbeteren? 

 

Met vriendelijke groeten, 

 

Namens de fractie van Swollwacht, 

 

Guido Pasman 


